
Miljøudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 8. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 373
Vil ministeren oplyse, hvorfor man ikke fuldt ud kompenserede for afskaffel-
sen af de målrettede efterafgrøder ved at øge kravene til de generelle efteraf-
grøder, da man indgik ”Aftale om Vækstplan for Fødevarer”, jf. besvarelsen af
MIU alm. del - samrådsspm. Ø?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand

1/1

Miljøudvalget 2013-14
MIU Alm.del  Spørgsmål 373
Offentligt


